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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 15.02.2023 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

MUDr. Ján Sekáč, MBA                                                                            

Ing. Matúš Novák, PhD. 

Mgr. Ľubor Kalafus 

Roland Georgiev 

                                                                                         

 

- za MÚ:  PhDr. Peter Derevjaník, PhD. (prednosta) 

                                        Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                        PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

 

 

- ďalší: PhDr. Dominik Babušík (starosta) 

 Ing. Roman Križalkovič (poslanec MiZ) 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Dargovských 

hrdinov, ktorým sa upravujú pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky služieb 

na území mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

3. Diskusia   

4. Záver 

 

 

K bodu 1/  

 

Rokovanie komisie  ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby otvoril 

predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom rokovania. 

Z rokovania  komisie sa vopred mailom ospravedlnil Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, 

LL.M. 

 

 

K bodu 2/ 

 

PhDr. Erik Stiborek – informoval zúčastnených o dôvodoch prípravy nového VZN, vysvetlil, 

že tento návrh do značnej miery vychádza z obdobného VZN prijatého mestom Košice, 

pričom pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky služieb ostanú nezmenené 

v porovnaní s predmetným VZN mesta Košice. 

 

Hlasovanie: za: 5   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Komisia odporúča schváliť VZN na najbližšom rokovaní MiZ. 
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K bodu 3/  

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na možnosti riešenia podnetov, ktoré miestnemu úradu 

zaslal pred rokovaním komisie. 

 

Ľubomír Senčák – v súvislosti s podnetom týkajúcim sa riešenia hromadenia dažďovej vody 

vo výťahovej šachte bytového domu Exnárova 2 vysvetlil, že riešenie problému spočíva 

v spolupráci združenia vlastníkov bytov v bytovom dome a mestskej časti, resp. mesta 

Košice. Opravu diery a dutiny pod vchodom do bytového domu musia zabezpečiť vlastníci 

bytov v bytovom dome, následne bude mestská časť iniciovať mestu Košice opravu 

spomínaného chodníka, resp. sama zabezpečí jeho rekonštrukciu. 

 

PhDr. Dominik Babušík – v súvislosti s požiadavkou na rekonštrukciu schodiska od OC 

Bodva smerom na Exnárovu ulicu vysvetlil, že mestská časť pristupuje k rekonštrukcii 

schodísk podľa vopred stanoveného harmonogramu pripraveného takým spôsobom, aby boli 

rovnomerne rekonštruované v rámci všetkých prirodzených obvodov v mestskej časti 

a rovnako pri posúdení ich havarijného stavu. 

 

PhDr. Dominik Babušík – vzhľadom k plánovanému umiestneniu knihobúdky v priestore 

dopravného ihriska na Zupkovej ulici navrhol s umiestnením druhej počkať a sledovať prístup 

obyvateľov k jej využívaniu. Po ujatí sa aktuálneho pilotného návrhu by súhlasil 

s umiestnením aj druhej knihobúdky v inej lokalite.  

 

Mgr. Ľubor Kalafus – upozornil na poškodenia chodníkov mechanizmami pri realizácii 

zimnej údržby a požiadal o zabezpečenie ich rekonštrukcie zodpovedným subjektom,   

   - požiadal o zaslanie základných informácií o projekte revitalizácie 

parku pri Gréckokatolíckom kostole. 

 

PhDr. Dominik Babušík – informoval o plánovanom odstránení aktuálnej a následnom 

vybudovaní novej fontány SMZ v parku pri penzióne Fontána, 

         – informoval o pokračovaní rekonštrukcie podchodu Adlerova, 

ktorá by mala byť ukončená do konca apríla 2023,  

         - v súvislosti s podnetom poslanca Štefaniska týkajúceho sa 

zavedenia zákazu státia v priestore prístupu na parkovisko pri Exnárovej 2 (žlté čiary) 

a povolenia parkovania v zákrute pod OC Bodva uviedol, že v zmysle aktuálne platných práv. 

predpisov nie je možné realizovať nové vodorovné dopravné značenie, iba obnoviť už 

existujúce, rovnako platí zákaz zastavenia v priestore okolo križovatiek, ktorým je aj priestor 

zákruty pod OC Bodva. 

 

Roland Georgiev – požiadal o hľadanie riešenia stavebnej úpravy oblúku na cestnej 

komunikácii na konci Tokajíckej ulice, ktoré by riešilo nedostatočný priestor na prejazdy 

nadrozmerných vozidiel. 

 

PhDr. Erik Stiborek -  v rámci podnetu na vybudovanie venčoviska na zelenej ploche pri 

obratisku linky MHD č. 15 vysvetlil, že k jeho vytvoreniu je potrebná zmena VZN v MiZ, kde 

sú jednotlivé plochy venčovísk taxatívne vymenované. 

 

Ing. Matúš Novák, PhD. – požiadal o zabezpečenie osvetlenia priechodu pre chodcov v úseku 

medzi prechodovým chodníkom pod OC Torysa a promenádnym chodníkom na Tr. arm. gen. 

Ludvika Svobodu nad Poštou 22. 
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PhDr. Dominik Babušík – informoval prítomných poslancov o pripravovaných zmenách 

v rokovacom poriadku MiZ. 

 

K bodu 4/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

Košice 17.02.2023 


